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To Vogntog Møtes igjen på Fylkesveg 49  på Radøy  og  kan ikkje kome forbi kvarandre utan å kjøre inn i 
privatvegen min her, eg vil ha bomveg og krevje avgift slik staten gjer. Slik er det meste av Fylkesvegen 
her hjå oss, når to møtes som har 6 akslingar vert det problem om ein vil eller ikkje. Det er gale nokk om 
dei møter ein fotgjengar, eine av dei må i grøfta og alle skjønar kven det er. Eg likar at Næringa vår kan få 
egna transport til bedriftene sine  og eg likar mindre politikken  som me har på vegpolitikk, dette er den 
gamle kjerrevegen til Nordanger som var lagt oljegrus på og ingen såg  at den vart for smal da , med det 
har den vore i nokre 10 år no 


